
Styrelseprotokoll 2023-11-13

Mötet öppnas

Närvarande: Eddie Gustavsson, Ebba Öström, Camilla Apoy, Carita Wikström, Ellinor Persson, Karin

Sylven

Frånvarande: Björn Sjölin, Elin Johansson, Tove Svensson

1. Val av sekreterare

Ellinor Persson

2. Val av protokolljusterare

Anna Jaaf

3. Godkännande av dagordning för mötet

4. Ridskolerapporten (Carita)

a. Start av nybörjargrupp på måndagar, målsättning innan jul

b. Ledig box i ponnystallet från 1/12, finns en intressant till boxen

c. Ny hyresgäst i storhäststallet, och eventuellt en till hyresgäst på väg in. Från 1/12

finns en box ledig.

d. Just nu planeras aktiviteter under julen för ridskolan, hästarna känns väldigt pigga

och har ej behov av en längre vila.

e. Bailey är tillbaka till ridskolan efter en längre tids vilan, och ska sättas igång

f. Carita arbetar med kön till ridskolan.Olika aktiviteter för barnverksamhet.

g. Behöver en informationskampanj via instagram om prova-på-ridning. Det behöver

finnas en stallvärd som kan hjälpa vid i ordningsställande i stallet innan

prova-på-ridning. Arbeta i stallgången för kunskap mellan kl 16-18. “stallgångstema”.

h. Förslag att producera Mini filmer till instagram om skötsel och kunskap.

5. Västragötlands Ridsportförbund

a. Genomförde besök på ARS 16 oktober

Sammanfattning av besöket:

En nu stabil förening och ridskola, gällande både verksamhet, styrelseledamöter samt

personal-stab. Föreningen arbetar strategiskt och långsiktigt, och har högt tryck på

sin ridskoleverksamhet med många som vill börja rida. Uppger att de har ca 150st i kö

som vill börja rida. Personerna i styrelsen har tydliga ansvarsområden och aktiva

arbetsgrupper kopplade till dessa. De startade upp en ny fin hemsida i augusti i fjol.

Fick tyvärr sitt Instagramkonto hackat i höst, men det är nu fixat och tillbaka.



Jämförelsesiffror 2023 (2020):

Antal medlemmar: 400 (412)

Antal uppsittningar/vecka: 320 (358)

Personal antal heltider: 6.6 (6,7)

Ridskolehästar/ponnyer: 10+19 (10 + 15)

Antal tävlingsdagar/Klubb-/Pay-dagar: 19 + 20 (tot.40)

ARS har möjlighet att bli kvalitetssäkrad (är bara 7% av ridskolor i Sverige som är

kvalitetssäkrade)

Det som saknas är:

● Säkerhetsbelysning vid strömavbrott

● Miljöpolicyn ska finnas digitalt

● Det måste finnas en personaltoalett, det är åtgärdat genom en skylt på

toaletten i rödahuset

● Anvisad plats för hovslagare

● Boxdörrar ska kunna öppnas inifrån (förslag att ha krav på viss minimilängd

för att vistas själv inne i boxen det är för att personen ska kunna öppna

boxdörren inifrån) förslag för ponnyboxarna såga ett hål i väggen, alternativ

en lägre boxvägg.

● Camilla ska uppdatera Föreningens Stadgar för år 2023-2025

6. Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper:

a. Ungdomssektionen

i. Tomteparaden 3/12

ii. Julpynta stallet - aktivitet för hästskötare.

iii. Julshow 16/12 kl 10-13

1. Ponnykadrlilj

2. Luciatåg

3. Aktivitet från storhäststallet

4. Utmaning USS - Styrelsen

5. Käpphästbana, tipspromenad och mingel

6. Utmärkelser - Åretstallis

iv. Julaftonsridning 24/12

b. Ridskola/utbildning/Medarbetare

i. Lina har påbörjat utbildning ridlärare

c. Kommunikation

i. inget nytt

d. Cafégruppen

i. inget nytt

e. Anläggning

i. Carita och Björn tittar på prisförslag på Ny belysning i ponnystallet

f. Tävling

i. inget nytt

g. Trygghetsgrupp

i. Inget nytt

h. Bidrag

i. 15 tkr från Stiftelsen Börjesson

i. Sponsring



i. Nytt avtal med Sparbanken, bidraget har höjts från 40 tkr till 50 tkr/år.

ii. Förslag med Sponsoravtal på webbshopen.

iii. Eddie undersöker bidrag från sparbanksstiftelsen och bidrag från

SISU-anläggningsstöd.

7. Genomgång av förra mötets protokoll

8. Ekonomi

a. Inkomst för sponsring 60 tkr i år.

b. Väntar på betalning från Anna träning

c. Inväntar offert för solcellspaneler

9. Övrigt

a. Julmiddag 14/12

b. Offert för tidtagningssystem 27 tkr, beslut godkänns för inköp.

c. Nästa Möte 15/1- 2024

10. Punkter till nästa möte

11. Genomgång av dagens protokoll

12. Mötet avslutas

Mötestid 18.30- 20.00

-


